

th
5

第五届国际聚氨酯高峰论坛

The 5th International Polyurethane Summit in China

2011年11月17日至18日 海南 三亚君澜度假酒店

17-18 November 2011 Narada Resort & Spa Sanya, Hainan Island, China



会议背景 / Conference Background

2011年受油价飙升冲击，全球聚氨酯原材料价格已涨至无法承受的地步。虽然年初市场行情有所缓和，但生产成本依然高位运行，随着原料价格持续高攀，某些稳健市场也面临严峻考验。面对这些挑战亚洲市场也同样拥有其不错的机遇。对于保温行业聚氨酯已成为首选材料，该领域依然有巨大的发展空间；对于汽车行业聚氨酯需求量恢复要比预期快，尤其是亚欧市场；对于聚氨酯厂商来说，亚洲市场仍表现出强劲的增长潜力，虽中国和印度地区受融资约束以及通货膨胀的冲击，但其聚氨酯行业却依然保持强劲涨势。

鉴于以上市场状况，继过去四年来成功举办国际聚氨酯峰会 Puworld 将继续携手 Tecnon 于今年 11 月 17-18 日于三亚召开第五届国际聚氨酯峰会，共同探讨聚氨酯行业主要问题。

The global polyurethane industry in 2011 has been confronted by soaring crude oil values which have pushed raw material prices to an unsustainably high level. Although the highs seen the beginning of the year have now eased, production costs remain high. Manufacturers, faced with escalating costs and narrowing margins, have sought to pass increases further down the supply chain, but the robustness of some market sectors has been severely tested by successive price hikes.

Future prospects for the polyurethane business are sound, and significant global investments have been still announced this year particularly into tremendous capacity. Polyurethane has become the material of choice for insulation, and this area still offers huge potential. Demand from the auto industry has recovered much faster than anticipated, particularly in Europe.

Following the success of the last four years' International Polyurethane Summit in China, Tecnon OrbiChem and Puworld will be holding the 5th International Polyurethane Summit in Asia China on 17-18 November in Sanya.

主办方
普华咨询机构—全球聚氨酯网
英国泰可荣 (TECNON) 全球化学及纤维顾问公司

本次会议将分析并讨论 / The meeting will focus on

- | | |
|---|------------|
| 1. 关于重庆 MDI 项目—巴斯夫
MDI project in Chongqing—BASF | |
| 2. 应用于合成革、涂料的高性能助剂—旭化成/Tetsuo Masubuchi
High performance additives applied in coating—Asahi Kasei/Tetsuo Masubuchi | |
| 3. 聚氨酯在胶黏剂行业的应用—波士胶芬得利/Kosen Gao
PU application in adhesive industry—Bostik Findley/Kosen Gao | |
| 4. 生物基琥珀酸相关议题—BioAmber/Patrick Piot
Succinic Acid—BioAmber/Patrick Piot | |
| 5. 聚酯多元醇相关议题—途达化学/孙国荣
Polyester Polyols—Chanda Chemical/Sun Guorong | |
| 6. 全球异氰酸酯市场解析—泰可荣/Rachel Uctas
Isocyanates market—Tecnon/Rachel Uctas | |
| 7. 中国地区 BDO 及其下游市场综述—环球聚氨酯网/顾颖
BDO and its downstream Markets in China—Puworld/Guying | |
| 8. 聚氨酯相关议题—陶氏化学 (中国) 有限公司 金隽川
Application of PU—Dow/Michael Jin | |
| 9. BDO 相关议题—利安德巴塞尔
BDO—Lyondellbasell | |
| 10. 节能环保, 质优价廉的防火安全型建筑围护解决方案—拜耳/张杰
Sustainable energy efficient, fire safe building envelop solution—Bayer/Zhang Jie | |
| 11. 氨纶及其生产技术—华峰氨纶/费长书
Spandex and Its Production Technology —HuaFon Spandex/Fei Changshu | |
| 12. AA 相关议题—中石油辽阳石化 许晓棠
Adipic acid—PetroChina Company Limited/Xu Xiaotang | |
| 13. 2011 中国家具市场解析及后续发展—中国家具协会 朱长岭
China Furniture Market in 2011 and Future Development—CNFA/Zhu Changling | |
| 14. 聚氨酯汽车内饰相关议题
About auto interior decoration—Yanfeng Visteon | 拟邀: 延锋伟士通 |
| 15. 有关 3 季度新开的 TDI 工厂
New TDI Plants Opening in Q3—BorsodChem-Wanhua | 拟邀: 博苏-万华 |
| 16. TPU 相关议题
About Tpu—Dongguan Hongde | 拟邀: 东莞宏德 |
| 17. 2011 中国运动鞋市场现状及后期解读
Status Quo of China Sports Shoe Market in 2011 and Its Outlook—Anta | 拟邀: 安踏体育用品 |
| 18. 中国地区家电行业发展情况综述
Household appliances industry—Chinese Household Appliances Assemblies | 拟邀: 中国家电协会 |

5th

第五届国际聚氨酯高峰论坛

The 5th International Polyurethane Summit in China

和市场引领人分享你的理念和经验 Share your views & expertise with market leaders

会议旨在提供一流的市场信息，阐述未来几年异氰酸酯和多元醇领域将遇到的重要挑战，以及下游市场聚氨酯应用和政策变动中遇到的困惑和机遇。第五届国际聚氨酯峰会将提供专家们交流专业知识平台，发展其公司目标的机会。参加客户群包括聚氨酯行业原料供货商、下游采购商、市场营销、策划、物流人员以及财经界人士。

Our event is aiming to offer a first-class overview of the markets and illustrate what key challenges the industry is facing over the next few years covering isocyanates and polyols and exploring downstream applications and changes in legislation. The 5th International Polyurethane Summit in China will provide an opportunity for industry specialists to share their expertise and company objectives with an audience drawn from marketing and planning functions in the polyurethanes industry, logistics specialists and the financial community.



往届参会企业

Companies who have attended previous conferences

CPI	FoamLine Group	Sikerui Polyurethane
China Polyurethane Industry Association	Formosa Asahi Spandex Co.,Ltd	Sinochem Corporation
Indian Polyurethane Association	Fushun Jiahua Polyurethane Co.,Ltd.	Sinopec
European Diisocyanate and Polyol Producers Association	Gansu Beihua Yinguang Import and Export Trading Co.,Ltd.	SKC
PU-Magazine	Gansu Yinguang Juyin Chemical Industry Co., Ltd.	Solutia
Asahi Kasei Chemicals	Henkel	Stepan Company
Altachem	Hosung Chemical	Sumi-Eagle
BASF	Huntsman Polyurethanes	Tian Jin Dagu
BayerMaterialScience	Invista	Fine Chemical
Bio-amber	iRPC Polyol	Tianjin Cosmo Polyurethane
Nanjing Bluestar	Jiangsu Aochi Automobile Parts	Townsend Chemicals
Borsodchem	Jiangsu Shuangliang Spandex	Toyota Tsusho Corporation
Qiaofu Foaming sponge	Jinhua Volcano Machinery	VCM Polyurethanes
Chori(China)	Laxness	Xinjiang Markor Chemical Industry
Ciech	Lubrizol	Yantai
CNOOC and Shel	LyondellBasell	Wanhua Polyurethanes
CUF	Merquinsa	Yantai Wanhua
Dairen Chemical	Qunli Sponge Technology	Synthetic Leather Group
Dongguan Hontex Chemical	Rhodia	Yong Chun Chemical
Dongsung Chemical	Rhodia Polyamide (Shanghai)	Zebulon Industries
Dow Chemical	Rohm and Haas	Zhejiang Huaafon Spandex
Dupont	Shanxi Sanwei Group	Zhejiang Yongjie Auto
Nanjing Dymatic Shichuang	Shenma Nylon Engineering Plastic	Zhengzhou Zhongyuan Spandex Engineering Technology
Eastman Chemical	Sichuan Tianhua Co., Ltd.	Changjiang Securities Co., Ltd.
Evonik Degussa		

会议时间：2011年 11月 17日— 18日

会议地点：海南省三亚市三亚湾旅游度假区（三亚君澜度假酒店）

Conference Time : 17-18 November 2011

Conference Venue : Sanya Bay West, Sanya City, Hainan Island (Narada Resort & Spa Sanya)

三亚君澜度假酒店 Narada Resort & Spa Sanya

三亚君澜度假酒店座落在水清沙细的三亚湾西海岸，引领三亚湾 18公里椰梦滨海长廊，是三亚坐拥于独立沙滩上的最新豪华度假酒店。国际知名水疗品牌 泰国 BANYAN TREE管理的悦椿水疗中心为您带来空灵忘我的泰式梦幻水疗。酒店距离三亚凤凰国际机场仅 10分钟的车程，15分钟即可到达三亚市区商业中心。

Narada Resort & Spa Sanya, situated at the most western tip of Sanya Bay, is the only deluxe hotel on private beach. Angsana Spa is designed to be sanctuaries for the inner self, to refresh and rejuvenate your spirit as well as your physical being. It is 10 minutes drive to Sanya Phoenix International Airport and 15 minutes to downtown.

